
 
 

 

 

Styrelsesammanträde PROTOKOLL  1/2022 

 Utskrivningsdatum 

 2022-02-01 

Tid 2022-01-29, kl 13.00-15.00  

Närvarande Conny Lundevall 

 Tor-Åke Bengtsson, valberedningen 

Evelina Björkqvist 

Tomas Elvhage 

Helena Frisk Wesström 

Sofie Malmodin 

Charlotte Nilsson 

Harpa Òskarsdòttir 

Sofie Sandell Johansson  

Kari Ånberg (§ 1-6) 

 Förhinder         Birgitta Kahn 

  

1. Öppnande Conny öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

2. Godkännande av 

agendan 

Föredragningslistan godkänns. 

3. Justerare Helena justerar dagens protokoll tillsammans med ordföranden. 

4. Stadgerevision 

(Sv GF) 

Förslag till stadgerevision som skickats ut på remiss diskuteras 

och följande synpunkter lämnas: 

Synpunkter gällande frågor (som finns i formuläret): 

1) Målet att göra stadgarna relevanta, lättförståeliga och 

tidsenliga: skala 4-5. 

2) Återspegling av Gymnastikförbundets ändamål: 5 

3) Inga synpunkter förutom att få veta syftet med den juridiska 

nämnden (anges endast ”utföras i enlighet med särskilda 

anvisningar utfärdade av förbundsmötet”…) 

4. Inga synpunkter 

5. Inga synpunkter 

6. Övriga synpunkter; 

Sid 24 – Borde finnas med att göra verksamheten mer jämlik och 

inkluderande 

 

Sid 34 – 4 § REVISORER OCH REVISION Regionens 

verksamhet, förvaltning och räkenskaper ska granskas av minst en 



 
 

revisor. Distriktet har rätt att utse ytterligare en revisor i 

regionen. Distriktet måste då anmäla detta till regionens styrelse. 

Regionen ska lämna in årsredovisning/årsbokslut samt 

revisionsberättelse och eventuell revisionsrapport till 

Gymnastikförbundet och till Distriktet årligen. Om regionen hör 

till flera distrikt ska redovisningen enligt ovan lämnas till det 

Distrikt där regionen har sin hemort. Verksamhetsberättelse ska 

lämnas in enligt ovan i enlighet med regionens verksamhetsperiod 

Synpunkt 1: Vår region måste lämna in ovannämnda rapporter 

till samtliga i regionen ingående DF (5 st) för att kunna äska 

medel för nästkommande år! 

Sid 50 – Ändra ordet ”årsmöten” till förbundsmöten 

Sid 56 – lägg till ”s” vid punkt 5a ”regionstyrelsens” 

Sid 57 – ”Ärenden vid regionförbundsmöten” 

§ 17 – val av ombud och erforderligt antal suppleanter till xx20 

årsmöte 

Synpunkt 2: Eftersom vår region behöver välja ombud och 

suppleanter till 5 olika RF SISU förbundsmöten (även dessa sker 

vartannat år i flera av regionens DF) bör texten ändras. 

Sid 61 – Punkt 8; regionen ska årligen till Gymnastikförbundet 

och Distriktet inlämna verksamhetsberättelse med 

årsredovisning/årsbokslut samt revisionsberättelse och eventuell 

revisionsrapport  

Se synpunkt 1! 

Kansliet skickar in synpunkterna via enkät till förbundet senast 

den 6 februari. 

5. Val vid förbunds-

mötet 

Beslutas att: 

det underhand fattade beslutet att föreslå Conny Lundevall som 

regionens kandidat för nyval till förbundsstyrelsen fastställs. 

6. Möteskalender Förslag till möteskalender presenteras och diskuteras.  

Beslutas att: 

preliminärt fastställa följande mötesdatum för styrelsen; 

2022-03-01 (Digitalt) 

2022-04-27 (Digitalt) 

2022-05-14 (Fysiskt arbetsmöte, Örebro) Styrelsen o valberedn 

2022-08-17 (Digitalt) 

2022-09-24 (Fysiskt arbetsmöte) Styrelsen valberedn kommittéerna 

2022-11-08 (Digitalt) 

2022-12-15 (Digitalt) 



 
 

Samtliga digitala möten kl 19.00-20.00 

Arbetsmöten 10.00-16.00 (prel) 

Därefter tackar Kari för sig och lämnar mötet p.g.a. kommande 

diskussion och beslut gällande framtida bemanning. Conny tar 

över anteckningarna. 

7. Personal och 

bemanning 

Bakgrund: 

Vi behöver besluta om vi ska ligga kvar på 2,3 % heltidstjänster, 

eller om vi ska gå upp på 2,8 % under tiden Kari går ner i tid och 

jobbar 50 %, samt när detta ska börja gälla. 

Underlag från Kari på förslag hur man skulle kunna 

omstrukturera internt har funnits med under mötet. Även Maria 

och Ninni har uttryckt en vilja att öka sin arbetstid på mellan-

svenskas kansli. 

Beslutas att: 

från och med den 1 augusti 2022 erbjuds Maria och Ninni 

anställningar på 100 % vardera, vilket innebär anställda på totalt 

3,3 % heltidstjänster. I och med att Kari den 1 oktober går ner i 

tid kommer kansliets anställda därmed att utgöra 2,8 % 

heltidstjänster. 

8. Övriga frågor Helena har börjat jobba på Unionen, vilket gör att anställda på 

Mellansvenska kan vända sig till Unionen. Att då ha 

personalansvar i Mellansvenskas styrelse, innebär att hon hamnar 

i en jävig situation och därför efterfrågar att någon annan i 

styrelsen tar över personalansvaret.  

Denna punkt behöver tas upp igen på nästa möte för att besluta 

vem denna person blir. 

9. Avslutning Då ytterligare punkter inte finns på agendan tackar Conny för 

visat intresse och avslutar mötet. 

 

Örebro den 29 januari 2022 

 

Vid protokollet: 

 

/Kari Ånberg, adj sekr    /Conny Lundevall 

Justerare: 

 

/Helena Frisk Wesström 


